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To: 5.1.2e @minvws.nl
Cc: 5.1.2 )EEEEN @minvws.nl];ERE EER @ og dohor ni]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/1/2020 11:30:36 AM

Subject: RE: verkennen nut van bestuursrechtelijke ondersteuning vanquarantaine en BCO

Received: Tue 9/1/2020 11:30:39 AM

Beste

lk heb je verzoek neergelegd bij het RIVM. Zij hebben recentelijk voor ons nog geschakeld met IZB artsen over welke adviezen er al

vanuit de verschillende GGD’en zijn gegeven omtrent maatregelen in het kader van de noodverordening, bijvoorbeeld het sluiten

van horecazaken. Jouw vraag richt zich op het individu. Maar ik kan me zo voorstellen dat Amsterdam hier goed over mee kan

denken.

Schaarste van IZB artsen is echter wel een probleem.

Met vriendelijke groet,

NEDERLAND

Zwarte Woud 2 E-mail : IEEE 2ocohor.nl
3524 SJ Utrecht Website : www.ggdghor.nl

Twitter : @GGDGHORNLTelefon:

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit bericht per

abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR Nederland is niet

aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late ontvangst

daarvan.

van: INEECKETRNN)JECEED@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 11:09

Aan: 5.1.2e <REECES @ ggdghor.nl>

CC 5.1.2e ) <gSRES @minvws.nl>; [EEE EEN @sedghor.ni>

Onderwerp: RE: verkennen nut van bestuursrechtelijke ondersteuning van quarantaine en BCO

He IEEE

Dank. We gaan [REY vragen wanneer het lukt voor BCO.

Voor quarantaine willen we verkennen of een andere route dan het huidige artikel 35 van de WPG beter aansluit bij de behoefte.

Niet in het strafrecht, maar via bestuursrecht (vergt een wetswijziging) van bijv last onder dwangsom of bestuurlijke boete.

Het gaat vooral om iemand die de praktijk van het geven guarantaine advies kent en beleidsmatig kan meedenken hoe we het

opvolgen van de quarantaine adviezen maximaal kunnen bevorderen.

Groet,
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Verzonden: dinsdag 1 september 2020 10:49

Aan: 5.1.2e )JEE @minvws.ni>TeTY
Onderwerp: RE: verkennen nut van bestuursrechtelijke ondersteuning van quarantaine en BCO

Beste

lk kom net uit overleg en heb even naarje vraag gekeken. Inhoudelijk ben ik op quarantaine niet de juiste persoon om hier op mee

te denken JIE kan (als het in haar agenda past en ze zit dus al goed vol vandaag) wel beleidsmatig meedenken op BCO.

Wat voor soort expertise heb je op quarantaine nodig? Juridisch? Kennis van de WPG?

Wat voor adviezen IZB artsen geven aan voorzitters veiligheidsregio’s en wat de afwegingen daar in zijn?

Met vriendelijke groet,

yG/</of

NEDERLAND

Zwarte Woud 2 E-mail : IEEE @oocghor nl
3524 S] Utrecht Website : www.ggdghor.nl

Telefoon: Twitter : @GGDGHORNL

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit bericht per

abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR Nederland is niet

aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late ontvangst

daarvan.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 09:23

) ® 5.1.2¢ [a] minvws.nl>
Onderwerp: Re: verkennen nut van bestuursrechtelijke ondersteuning van quarantaine en BCO

Dag ERP:

lk ben tot 15:30 uur continu in overleg. Daarna eventueel beschikbaar.

Hartelijke groet,



Op 1 sep. 2020 om 09:16 heeftEEJEBEM eins. het volgende geschreven:

Beste en

In aansluiting op mijn telefoontje met [EEE
Zoals jullie weten is er een discussie over of er aanvullende instrumenten nodig zijn om deelname aan BCO en

opvolgen van guarantaine adviezen te ondersteunen.

Naast het verleiden, beroep doen op ieders verantwoordelijkheid bekijken we ook of er bestuursrechtelijke
instrumenten wenselijk zijn. Maar ook of het juist het tegenovergestelde effect heeft en zo ja in welke gevallen.

Bij dit soort wettelijke instrumenten speelt ook nog het punt dat het belangrijk kan zijn dit ‘slapend’ beschikbaar te

hebben zodat als het echt nodig is het kan worden ingezet.

Graag willen we vanuit de GGD medewerking om hier verder over te denken. In de brief over quarantaine die in

voorbereiding (en jullie in concept hebben gezien) is deze verkenning opgenomen. WE hebben in ieder geval
behoefte aan praktische kennis van hoe BCO precies gaat en waar medewerking al dan niet kritisch is. Voor

quarantaine geldt hetzelfde.

We willen graag op korte termijn, bij voorkeur vandaag een eerste sessie met collega’s van J&V om hier verder

over te spreken.

Zijn jullie beide, of één van jullie hiervoor beschikbaar?

[EEEZ) gaat een bijeenkomst plannen.

Dank alvast,

Groet

205129


